



NATIONAL CAPITAL COMMISSION
COMMISSION DE LA CAPITALE NATIONALE

TENDER ADDENDUM

General Labour Services for Leased Properties

NR203

September 24, 2020

Page 1 of 1

ADDENDUM No. 3

The following shall be read in conjunction with and shall form an integral part of the Tender / Proposal and Contract Documents:

Clarification: In the Terms of reference on page 9 item 8. Mandatory Requirements: Important: *‘Appendix A must be signed and submitted in a separately sealed and clearly marked envelope’* is changed to read: **Appendix A must be signed and submitted with your package by email.**

ADDENDA À LA SOUMISSION

Services généraux de manœuvres pour les biens locatifs

NR203

Le 24 septembre 2020

Page 1 de 1

ADDENDA no. 3

Ce qui suit doit être interprété comme faisant partie intégrante de la proposition/appel d’offres et des documents relatifs au contrat :

Clarification : Dans le cadre de référence à la page 10 item 8. Exigences obligatoires : Important : *‘Le formulaire de l’Annexe A doit être dûment signé et soumis dans une enveloppe distincte, scellée et clairement identifiée’* est changé pour le suivant : **Le formulaire de l’Annexe A doit être dûment signé et soumis avec votre soumission par courriel.**

Nathalie Rheault
Senior Contract Officer / Agent principal de contrats
Procurement Services / Services de l’approvisionnement
Corporate Services Branch / Direction des services généraux